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Zápis zo stretnutia komisie mládeže 

4. 8. o 16.30 hod. v Steel aréne (Sieň slávy) 
 

 

 

Prítomní: p. Hvozdovič, p. Bojčík, p. Staňa, p. Murín, p. Tencerová, p. Bata, , p. Krajňáková,  

p. Kuzma, p. Roth,  

 

Za HC Košice: p. Spilar, p. Kozárik, p. Klíma 

 

Prerokované témy: 

- informácia o situácii v Steel Aréne, vysvetlenie dôvodov prečo je hala zatvorená 

a dlhodobo bez ľadu. Dôvodom je pandémia a zlá finančná situácia. K zmene by malo 

dôjsť od 6.9. 2021, kedy by HC Košice a Hokejový Club KOŠICE mali využívať obe 

plochy na tréningový proces (informoval p. Klíma) 

- tréningový proces mládeže počas leta (informoval p. Kozárik) 

- plánovanie tréningového procesu v mesiaci 08/2021 (p. Kozárik) 

- problém s dochádzaním do Čane:  

- možnosť riešenia autobusovou dopravou (50/50 spoluúčasť HC KE / rodičia) 

- prenájom kontajnerov (140Eur /mesiac – prázdny kontajner) – treba 4ks 

- využitie 4 šatní v Steel Aréne (momentálne nemožné kvôli prácam v SA) 

- riešenie odkomunikovať s p. Kozárikom a trénermi 

- p. Kuzma sa pýtal na financie a financovanie. Všetci rodičia majú možnosť sledovať 

všetky platby cez transparentný účet. Žiaľ klubové príspevky rodičov nestačia na pokrytie 

nákladov, je potrebné hľadať ďalšie zdroje. 

- potreba získania fin. prostriedkov pre mládež od Mesta Košice, keďže momentálna 

dotácia je nízka. Prenájom ľadu je drahý. Osloviť vedenie mesta. (HC Košice, p. Klíma) 

- p. Murín sa pýtal či deti, ktoré boli vyradené z klubu, či dostanú registračku. Áno, dostanú 

(p. Klíma) 

- p. Murín žiadal vysvetlenie prečo sa nevyužíva KIS. Pán Kozárik povedal, že sa 

komunikovalo cez iné  komunikačné kanály, od 09/2021 by sa malo opäť nabehnúť na 

KIS. 

- p. Murín informoval, že na tréningoch u trénerov (Lenďák, Micák) neboli týždeň 

brankári. p. Spilar to odkomunikoval s trénermi ako aj s p. Božíkom ml., došlo žiaľ k zlej 

komunikácii medzi trénermi 

- p. Krajňáková sa pýtala na možnosť vybavenia „jej“ skupiny tréningovými dresmi. 

Momentálne to vzhľadom na fin. situáciu nie je možné. 

- Zástupcovia rodičov sa pýtali na farbu prilieb, rukavíc, štucní (doriešiť s p. Kozárikom). 

Farby na najbližšie sezóny budú čierna, biela, oranžová 
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- p. Klíma odprezentoval zámer „obliecť“ celú mládež do nových farieb. Viac detailov 

a návrhy (farby zostanú, zmení sa logo) sú v priloženej prezentácii. Reklamné plochy na 

prednej strane a ramenách sú po 1000 Eur / kategória / sezóna a zadná plocha je za       

2000 Eur / kategória / sezóna. Budem veľmi rád ak sa nájdu sponzori, ktorí pomôžu 

s oblečením mládeže. V prípade záujmu ma prosím kontaktujte. Všetko oblečenie deťom 

zostane. 

- Najbližšie stretnutie po 15.9.2021 

 

*prosím ak som na niečo zabudol, kontaktujte s pripomienkou p. Kozárika. Ďakujem. 

** ospravedlňujem sa, nepoznal som mená všetkých zúčastnených 

 

Ďakujem za Váš čas a za všetko čo robíte pre Vaše deti. 

 

 

 

 
 
 
 
 

                                                                

                                                                                        ........................................................... 

                       Ing. Miloslav Klíma,  

  konatelia HC Košice s.r.o. 

 

 

 

 

 

  

  
 
 
 


